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Vážení spoluobčané. 
 V minulém našem občasníku jsem zhodnotil čtyřletou činnost zastupitelů obce, která je viditelná na 
provedených akcích, na údržbě našeho majetku a na provozu našich zařízení. 
 Po říjnových komunálních volbách si všichni zvolení zastupitelé uvědomují svoji povinnost vůči 
obci. Prostě jedeme dál, protože víme, co je stále před námi, co potřebujeme vybudovat a co opravit. Za naše 
zvolené zastupitele je nutné vám spoluobčanům poděkovat za vaši podporu při volbách a věřím, že nám 
budete nápomocni při řešení všech společných potřeb v naší obci. 
 Na ustavujícím zasedání Zastupitelstva obce bylo zvoleno staronové vedení, což je pro mě jako 
starostu i místostarostu na čtyřleté volební období zavazující. Přáli bychom si, aby rozpočet obce byl vyšší 
než doposud, aby bylo změněno rozpočtové určení daní, hlavně zvýhodněno pro malé obce. To znamená, že 
bychom jako obec dostávali víc finančních prostředků na běžný rok než doposud. Daňový koeficient je 
mimo jiného rozlišován podle velikosti obce a velikosti katastrálního území. To co nám stát dal, byla 
zákonná  možnost zvýšit daň z nemovitostí, což nechceme vzhledem k tomu, že se nejedná o podstatný 
příjem obce, ale byl by podstatný výdej našich občanů.   
 Společně se všemi starosty malých obcí věřím, že stát upraví pravidla pro rozdělování státních 
finančních prostředků tak, abychom si mohli dovolit i akce, o kterých se nám jenom dnes zdá.  
                                                                                                                                        starosta 
 

 Vážení spoluobčané, v prvé řadě bych Vám všem, kteří jste mě podpořili v obecních volbách, chtěl 
upřímně poděkovat. Hlasy od Vás získané jsou pro mne zavazující. Čtyři roky uběhly jako voda a máme tu 
další volební období a další úkoly, které jsou před námi. Bude záležet na práci nového zastupitelstva jako 
celku. Nelze opomenout práci místních hasičů, kteří patří k nejaktivnějším v obci a budou v tom jistě i 
nadále pokračovat, sokolů a všech ostatních, kteří přispívají k chodu obce ať již radou nebo prací. Naše 
škola a školka je nedílnou součástí obce a doufám, že tomu tak bude i nadále. Velice mě osobně mrzí 
uzavření místního hotelu u Berků. Snad se najde nový majitel a obnoví zašlou slávu. S odstupem času si 
stále více uvědomuji prozíravost tenkrát provedeného osamostatnění obce od Police nad Metují. Celému 
zastupitelstvu a všem našim občanům přeji hlavně pevné zdraví a osobní pohodu v rodinách.                                                                              
     Jaromír Matějec  místostarosta  
 

 
Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své 

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ 
které se koná v pondělí dne 29. listopadu 2010 v 19,00 hod. v Motorestu Lucky Luck v Bukovice 

Program jednání: 1. Rozpočtové opatření, rozpočtové provizorium   2. Různé 
Těšíme se na Vás 

 
 
 

Zveme všechny občany v neděli 28.11.2010 v 16,15 hod. před prodejnu potravin, kde  
společně s dětmi a vedením ZŠ a MŠ Bukovice slavnostně rozsvítíme vánoční strom. 

Zároveň všem spoluobčanům přejeme klidné a spokojené blížící se  
svátky vánoční a hodně štěstí, zdraví a úspěchu v r. 2011. 

       



POVINNÁ VAKCINACE PS Ů PROTI VZTEKLIN Ě. 
Dle zákona je majitel psa povinen nechat ho očkovat proti vzteklině od 6 měsíců stáří a pak pravidelně dle 

vakcinačního schématu, který udává výrobce vakcíny. Tím se tedy mění zaběhlá povinnost každoročního očkování. 
Dle výrobců je možno nyní psy očkovat proti vzteklině jednou za dva až tři roky. 

Přesto je doporučitelné s ohledem na závažnost této nemoci nechat psy každoročně přeočkovat. Ne vždy 
může být pes plně zdráv a tím plně imunitně odpovídat tvorbou protilátek po očkování. Možná i díky této 
pravidelnosti u nás zaběhlé již několik desetiletí je ČR již několik let prostá vztekliny. Vakcinace v příhraničních 
oblastech je pak díky migraci divoké zvěře z Polska ještě doporučitelnější. 

Přeočkování kombinačních vakcín je nutné každoročně z důvodu nutnosti přeočkování ostatních psích viróz 1x 
ročně, jinak toto očkování ztrácí účinek. 

Během hromadného očkování si můžete zakoupit odčervovací preparáty a preparáty proti zablešení. 
Záleží tedy na Vás majitelích, kteří nechodíte psy očkovat individuálně v průběhu roku ke svým veterinářům, jak se 
rozhodnete a jestli se svým psem na toto hromadné očkování přijdete. 

Doprovod psa by měl být zajištěn osobou starší patnácti let. Psi by měli být na vodítku a méně hodní jedinci by 
měli být opatřeni náhubkem. 
 
Termín hromadné vakcinace bude ve středu 17. 11. 2010 
Hlavňov:  velké parkoviště 8.20 - 8.25 hod.  
   u bývalé prodejny 8.25- 8.30 hod.  
Hony:  u požární nádrže  8.35 8.40 hod. 
Pěkov:  u prodejny   8.45- 8.50 hod. 
Bukovice: u požární zbrojnice  8.55- 9.10 hod. 
Police:  u autoopravny na Sibiři  9.10- 9.15 hod.  
   u kotelny na sídlišti 9.15- 9.20 hod.  
   náměstí u radnice 9,20- 9.25 hod. 
   parkoviště u střediska 9.25- 9.30 hod. 
Radešov:  u truhlárny  9.30- 9.40 hod. 
Česká Metuje: u hospody   9.45- 10.00 hod. 
Žďár nad Met.: u hospody   10.05- 10.10 hod. 
Suchý Důl: na Pohoři u tabule  10.15- 10.20 hod.  
   před hospodou  10.20 10.30 hod. 
Slavný:  u hřiště    10.35- 10.40 hod. 

      

Cena vakcinace proti vzteklině bude v tento den a v průběhu října i listopadu v ambulanci 
v Suchém Dole 100,- Kč. 

Ordinační hodiny:       Po- Čt:    17.00-18.00 hod.    Veterinární ambulance Suchý Důl

         Pá:  15.00-16.00 hod.      MVDr. Kulich Mir.,tel. 602628885 

 
 
Aktuální informace z DFPP 
     Dobročinný fond pro pozůstalé v Polici nad Metují a okolí, který se skládá z 24 úseků čítá na tisíc členů. 
Funguje již 87 let. Původně vznikl jako dobročinný fond pro pozůstalé po členech hasičských sborů se 
sídlem v Polici n.Met. v působnosti hasičské župy Metuj, to znamená všechny obce policka. Postupně se 
přidaly sbory také z Hronova, Velkého Dřevíče a Vrchovin. Hlavním účelem vzniku byla solidární finanční 
výpomoc v případě úmrtí člena. Situace normálních lidí zvláště ekonomická byla velice složitá a těžká, 
proto každá finanční pomoc přišla vhod. Lidé si uvědomovali, že jedině touto cestou mohou alespoň 
částečně zmírnit těžkou situaci, která pro pozůstalé nastala. Toto platí i pro dnešní dobu, kdy náklady na vše, 
co je spojeno s výpravením pohřbu stále stoupají. 
     V dnešní době členský příspěvek jednou za rok činí 40,- Kč. Na zemřelého člena vybíráme 5,- Kč a 
půzůstalým se vyplácí 5000,- Kč příspěvek na pohřeb našeho člena. V dnešní době již od státu žádný 
příspěvek nedostanete. Proto zveme nové členy do našeho fondu. 
     Během roku děláme i různé kulturní akce, jako jsou výlety, Mikulášská apod., kde se naši členové mají 
možnost pobavit. Tyto akce jsou mezi seniory velice oblíbené. 
     Mít doma peníze uchystané na pohřeb není v dnešní době moc rozumné. Právě ptoto zveme nové členy 
mezi nás a uvažujte, promystele a propočítejně. Určitě se Vám to vyplatí. A nikdo neví dne ani hodiny a 
pozůstalí toto vaše jednání jistě ocení. 
        Za výbor: Eva Raková 



CO NOVÉHO U MLADÝCH HASI ČŮ? 

24.9.2010 Běh okolo Rzu - Nízká Srbská 
Tréninkový závod požární všestrannosti v Nízké Srbské se vydařil.  Letošního 10. ročníku se zúčastnili: mladí hasiči z 
Bukovice, Bělovse, Bezděkova nad Metují, České Metuje, Nízké Srbské a skauti oddílu Skaláci z Police nad Metují. 
Hlídky z Bukovice se umístily takto: 
MLADŠÍ:  
3. místo: Honzík Karlec, Honzík Kovařík, Nikolas Letzel, 
4. místo: Mikuláš Danihel, Honzík Tůma, Pepča Kaufman 
9. místo: Verča Onderčová, Áďa Leppeltová, Andrejka Pamánková (hostovala z Bezděkova n. M.) 
STARŠÍ:   1. místo: Péťa Vacek, Péťa Rak, Žanda Škrdlová 

16.10.2010 Závod požárnické všestrannosti Mezilesí u Nového Města n.Met. 
Uspěli jsme! Starší pouze 5 trestných na střelbě. Mladší se také moc snažili. Škoda, že někteří byli nemocní 
nebo po nemoci a nemohli běžet (Honzík Kovařík, Mikuláš Danihel, Honzík Karlec). NEchumelilo jako 
loni. Část mladších dětí si kromě samotného závodu zastřílela na pouťové střelnici. Umístili jsme se takto: 
MLADŠÍ: 12. místo z 26 hlídek: Áďa Leppeltová, Verča Onderčová, Nikolka Matějcová, Honzík Tůma, Pepča Kaufman 
STARŠÍ: 1. místo z 33 hlídek: Péťa Vacek, Péťa Rak, Žanda Škrdlová, Hanka Grimová, Aneta Jirmanová 

Do kroužku začali chodit noví členové – Nikolas Letzel, Vojta Vyskočil.  
Vedoucí a instruktoři letního tábora se v listopadu sejdou na víkendovém soustředění, aby začali připravovat 
tábor 2011. 
V listopadu se také uskuteční celookresní schůzka vedoucích mládeže v Horních Rybníkách 
      Monika Leppeltová - vedoucí kroužku  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ŠACHOVÁ ČINNOST V BUKOVICKÉ ŠKOLE – ro čník 2009 - 2010 
 Činnost šachového kroužku byla zahájen 14.10.2009 za účasti pouhých čtyř žáků. Na úvod byl sehrán 
cvičný turanj v němž vyhrál Jan Trojtl se ziskem 5 bodů, 2.Jakub Knittel 4 body, 3.Michal Sirko se 2 body, 4. 
Dominik Černý. Postupně byl kroužek doplněn o další tři kluky a tito mladí šachisté byli seznamováni nejen 
s pravidly hry a s teorií zahájení v rámci vzájemných partií. V průběhu šk.r.bylo dosaženo dobrých úspěchů. 
  Od 16.února 2010 proběhl již tradiční turnaj – PŘEBOR ŠKOLY 2010 – dvoukolově každý 
s každým, v němž překvapivě a zcela zaslouženě dokázal získat titul přeborníka školy Jakub Knittel s 10 
body. Jeho úspěch byl podpořen soustředěným a zodpovědným výkonem. To se nedá říci o favoritu turnaje 
Janu Trojtlovi, který podceněním a lehkovážnou hrou zůstal o pouhého půl bodu za vytouženým cílem na 
2.místě. Pěkného úspěchu dosáhl se 6 body  a 3.místa Štěpán Remeš, 4.místo získal Dominik Černý se 6 
body, 5. Michal Sirko 4 body, na 6.místě Jiří Hilscher a 7.místo Daniel Geisler získali po třech bodech. První 
tři vítězové obdrželi diplomy v závěru školního roku předané ředitelkou školy p. Ludmilou Brátovou. 
 27.11.2009 se naši odchovanci zúčastnili Přeboru Polické školy za účasti 20 dětí a disáhli dobrých 
výsledků. Nejúspěšnějcí byl Jára Kollert umístěním na 2.místě! V první polovině tabulky na 8.místě se umístil 
Michal Rak se ziskem 4,5 bodů a na 13.místě skolčil Petr Rak. 
 8.prosince se naše družstvo zúčastnilo Okresního přeboru čtyřčlenných družstev katerorie 1 – 5 tř. ZŠ. 
K přeboru do Hronova však naše družstvo odjíždělo jen v tříčlenném složení nenadálým onemocněním 
Dominika Černého, naopak svoji účast nevzdal nachlazený Jakub Knittel. Naši nastupovali v oslabeném 
složení a tím i ztrátou 4 bodů kontumačně ve prospěch soupeřů. I tak však chlapci příkladně bojovali a 
obsadili z pěti družstev alespoň 4.místo se ziskem 5 bodů. Úspěšně bodoval Jan Trojl na 1.šachovnici ziskem 
2,5 bodů ze 4 partií, vedlo se i Knittelovi ziskem 2 bodů, na 4.šachovnici. Michal Sirko 0,5 bodů. V kategorií 
6.-9.tř.ZŠ representoval vítěznou školu v Polici n.Met. náš odchovanec Jára Kollert na 2.šachovnici ziskem 
plného počtu 3 bodů. 
 Závěrem školního roku 16.června se uskutečnil na naší škole turnaj Nadějí Bukovického a Žďárského 
šachu pod vedením Lad.Michla za účasti devídi chlapců. Vítězem celého turnaje se sal Žďárský David Černý 
(kterého jediný dokázal porazit náš Michal Sirko), pěkného 2.umístění získal Jakub Knittel, oba po 5 bodech 
(náš Jakub však vzájemnou prohrou s vítězem přišel o 1.místo). Pěkného 3.místa dosáhl se 4 body Štěpán 
Remeš, svým 4.místem překvapil Michal Sirko se 4 body, na 5.místě skončil překvapivě jeden z favoritů Jan 
Trojtl, který měl jeden ze svých slabších dnů a získal jen 3 body, 6.Jaroslav Černý (Žďár) 2,5 bodů, 7.Daniel 
Geisler (Bukovice) a 8.Štěpán Kollert (Žďár) oba se ziskem 2 bodů a na 9.místě skončil Dominik Černý 
(Bukovice) s 1,5 bodem. Závěrem turnaje obdrželi první tři medajliské diplomy a všichni též i drobné dárky. 
 Tolik k celkové činnosti našich malých šachistů, která je poměrně bohatá a dá se říci i úspěšná. 
Poděkování patří především řed. školy p.Ludmile Brátové za vstřícný přístup a pochopení pro tuto zábavu. 
 Nový školní rok byl zahájen za účasti zatím 6 žáků ve středu 29.9.2010 pod vedením Oldřicha Hubky. 
Kádr účastníků šachového kroužku se téměř nezměnil, novým členem se stal Jan Kovařík a na polickou ZŠ 
přešel Štěpán Remeš. V současné době probíhá tzv. terningo-testovací turnaj pro osvěžení nejen pravidel hry, 
ale i základů teorie především otevřených her, jako hra Italská, Španělská apod.  
        Vedoucí šachového kroužku Oldřich Hubka 
 

Z činnosti Sokola Bukovice 
    Stolní tenisté zahájili svou druhou sezonu v nejvyšší krajské soutěži, divizi Královéhradeckého kraje, 
kterou se jim v loňské sezoně podařilo v dramatickém závěru udržet. K naší smůle, do této soutěže sestoupil 
z 3.ligy Kostelec n.Orlicí, z baráže o udržení též nešťastně Stará Paka a družstva Jičína a Rtyně již neměla 
zájem ligovou soutěž hrát, takže letos hrajeme se čtyřmi družstvy hrajícími po mnoho let ligu !!!  Proto jsme 
se před sezónou posílili o  tři bývalé hráče Hronova, ti se však zatím moc chuti hrát neprojevili. Udržení 
v divizi bude tedy letos možná nad naše síly, zvlášť když ani kvalitně netrénujeme, ať už kvůli pracovnímu 
vytížení nebo i práci mimo region některých hráčů. Hrajeme v sestavě R.Valčík, T.Dražinovský, P.Šubíř, 
M.Šrůtek, střídali D.Šolín a J.Zmátlo. 
Výsledky odehraných zápasů : 
Bukovice – Dvůr Králové B    6 : 10 
body Valčík 3,5 , Šubíř 2, Dražinovský 0,5 
Bukovice – Jičín                       9 : 9 
b. Valčík 3,5, Dražinovský 2,5,Šrůtek 2,Šubíř 1,           
Bukovice – Valdice                  3 : 10 
body Valčík, Dražinovský, Šubíř po 1 

Rtyně – Bukovice                     10 : 3 
body Valčík 1,5 , Zmátlo 1, Dražinovský 0,5 
Úpice – Bukovice     10 : 8 
body Šubíř 3, Valčík 2,5 , Dražinovský 1,5 , 
Šrůtek 1 



Tabulka 
Poř.  Mužstvo Utkání V R P Zápasy Body 
1.   Sokol Kostelec n.O.  5 5 0 0 50:21 15 

2.    Sokol Stará Paka  5 4 0 1 48:17 13 

3.    TJ Valdice  5 4 0 1 45:23 13 

4.    Baník Rtyně  5 4 0 1 41:26 13 

5.    Slavia Hradec Králové   5 4 0 1 43:38 13 

6.    TJ Nová Paka  5 2 0 3 31:41 9 

7.    Sparta Úpice  5 2 0 3 32:43 9 

8.    TJ Dvůr Králové n.L. B  5 2 0 3 29:43 9 

9.    TJ Jičín A  5 1 1 3 37:44 8 

10.    Sokol Třebechovice p.O.   5 1 0 4 31:43 7 

11.   Sokol Bukovice   5 0 1 4 29:49 6 

12.   TTC Lhoty u Potštejna  5 0 0 5 22:50 5 
Béčko hraje v okresním přeboru I.třídy, v sestavě J.Thér, L.Průša, P.Pohner a J.Zmátlo.  Po šesti kolech 
soutěže jsou v horní polovině tabulky na 5.místě. 
Velice nás těší, že se našel zájemce o práci s dětmi, je jím Pepa Trojtl, přejeme mu hodně štěstí a věříme, že 
se mu podaří, snad s pomocí starších hráčů, vychovat hráče nové. 
 

Volejbalisté mají odehránu první polovinu sezony, v okresním přeboru I.třídy, výsledky jsou bohužel 
tristní. Vinou zdravotních potíží několika hráčů hraje družstvo v hodně oslabené sestavě a nemá v této 
konkurenci šanci. Na jaře se pokusíme ze dna tabulky dostat …. 
Výsledky závěrečných kol : 
Bukovice – SG Jaroměř 0 : 3 
Bukovice – VK Hronov C 0 : 3 

Velký Dřevíč – Bukovice 3 : 0 
Bukovice – Č.Kostelec E 0 : 3 

Tabulka : 
p. Družstvo utkání V P K  sety Míče body 
1. VK Hronov C 7 7 0 0 21:1 473:344 14 

2. TJ Slovan Broumov  7 5 2 0 16:10 615:504 12 

3. TJ Sokol Staré Město - Náchod C 7 5 2 0 16:10 555:516 12 

4. SG Jaroměř  7 4 3 0 16:11 584:571 11 

5. TJ Sokol Studnice  7 3 4 0 12:13 525:533 10 

6. TJ Červený Kostelec E 7 3 4 0 12:13 531:558 10 

7. TJ Sokol Velký Dřevíč A  7 1 6 0 3:18 335:422 8 

8. TJ Sokol Bukovice  7 0 7 0 1:21 379:549 7 
       
Alespoň jedním úspěchem se však můžeme 
pochlubit. Po letech dohadování „kdo“, „kdy“, 
„jak“ a „zda vůbec“ se nám podařilo vyřešit 
tenisovou zeď. Stará zeď byla zbourána a 
postavena zeď úplně nová, prakticky svépomocí. 
A vedle estetického přínosu možná nejvíc 
potěšilo, že jsme ještě schopni se po tři víkendy 
sejít a takovou akci dotáhnout do konce. 
Zlé jazyky tvrdí, že zeď byla vystavena pro 
předsedu tenisového oddílu, Káju Semiráda, aby 
na ní mohl trénovat, může ji však samozřejmě 
kdykoli bezplatně využívat nejširší veřejnost ... 
…..A tito brigádníci mají to štěstí, že byli při 
práci zvěčněni do našeho zpravodaje ….        MŠ



 


